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Město Rychnov u Jablonce nad Nisou

Husova 490, 468 02 Rychnov u Jablonce nad Nisou
tel.č.: 488 880 921 | e-mail: podatelna@rychnovjbc.cz

Z Á P I S
schůze číslo 1 Rady města Rychnov u Jablonce nad Nisou
konaná dne 16. 1. 2023 v MěÚ Rychnov u Jablonce nad Nisou od 16:30 hod.

Přítomno: Bc. Tomáš Levinský, Jakub Vavroš DiS., Jiří Křapka DiS., Ing. Roman Benda, Ing. Leoš
Adler

Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Bc. Tomáš Levinský
Zapisovatel*: Jan Tomsa

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Rady města Rychnov u Jablonce nad Nisou určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Návrh obecně závazné vyhlášky, kterou se vydává požární řád obce

Místostarosta předložil radě návrh na úpravu obecně závazné vyhlášky č. 2/2006, která obsahuje neaktuální
údaje.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou doporučuje zastupitelstvu města schválit obecně závaznou
vyhlášku, kterou se vydává požární řád obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 790/01/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
Obecně závazná vyhláška - požární řád obce - návrh

2. Vyjádření ke stavbám

Pan  Boušek  požádal  město  o  vyjádření  k  připravované  stavbě  studny  pro  navrhovaný  rodinný  dům
na ppč. 680/2 k.ú. Pelíkovice.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou souhlasí se stavbou studny pro navrhovanou novostavbu RD
na ppč. 680/2 v k.ú. Pelíkovice. 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 791/01/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
1000A.png, 54135-22 AK.pdf, BÚ.pdf, Pelíkovice 680-2 hgpv-dok Boušek.pdf, Pelíkovice 680-2 hgp-vz-
čov-sv Boušek.pdf, plná moc_podepsaná oběma.pdf, SITUACE_300.pdf, SITUACE_300_SOUSEDÉ.pdf,
VZOR_STUDNA_REZY_C5.pdf,  VZOR_STUDNA_REZY_C6.pdf,  VZOR_STUDNA_REZY_C7.pdf,
VZOR_TZ_A_B_STUDNA FINAL.doc, VZOR_TZ_D_STUDNA FINAL.docx, žádost na obec-podepsaná.pdf
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3. Návrh koncepce PRVK - LK

Krajský  úřad  Libereckého  kraje  zveřejnil  "Celkovou  aktualizaci  Plánu  rozvoje  vodovodů  a  kanalizací
Libereckého kraje".  Návrh koncepce,  včetně vyhodnocení  vlivů koncepce,  je  k nahlédnutí  v  Informačním
s y s t é m u  C E N I A  n a  i n t e r n e t o v ý c h  s t r á n k á c h  w w w . c e n i a . c z ,  S E A ,  k ó d  k o n c e p c e
LBK010K  (https://portal.cenia.cz/eiasea/detail/SEA_LBK010K).  Do  materiálu  je  možno  nahlédnout  také
na Krajském úřadu Libereckého kraje, odboru životního prostředí a zemědělství, č. dv. 1221 po předchozí
telefonické dohodě (485 226 498, Mgr. Nevečeřal).

Návrh usnesení:
Rada  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  bere  na  vědomí  informaci  o  zveřejněném  návrhu
koncepce "Celkovou aktualizaci Plánu rozvoje vodovodů a kanalizací Libereckého kraje".

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
LK - oznameni_navrh-koncepce_Aktualizace-PRVK-LK.p

4. Prodloužení termínu splnění podmínek pro uzavření kupní smlouvy na pozemky pro výstavbu RD

Paní  Čermáková  požádala  město  o  prodloužení  termínu  splnění  podmínek  pro  uzavření  kupní  smlouvy
na pozemek č. 619/1 v k.ú. Rychnov u Jablonce nad Nisou z důvodu časové náročnosti na přípravu projektové
dokumentace. Původní termín splnění podmínek byl stanoven do 31.12.2022.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou ukládá MěÚ vyzvat žadatele o prodloužení termínu splnění
podmínek  pro  uzavření  kupní  smlouvy  na  pozemek  č.  619/1  v  k.ú.  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou
k  předložení  veškeré  dokumentace  k  plánované  výstavbě  rodinného  domu.  Po  dodání  požadovaných
podkladů rada žádost znovu projedná.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 792/01/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
Čermáková - prodloužení termínu - pozemek 619-1.do

Paní Vokálová požádala město o prodloužení terminu pro uzavření kupní smlouvy z důvodu časové náročnosti
na přípravu projektové dokumentace RD na pozemku č. 494/1 v k.ú. Rychnov u Jablonce nad Nisou.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou ukládá MěÚ vyzvat žadatele o prodloužení termínu splnění
podmínek  pro  uzavření  kupní  smlouvy  na  pozemek  č.  494/1  v  k.ú.  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou
k  předložení  veškeré  dokumentace  k  plánované  výstavbě  rodinného  domu.  Po  dodání  požadovaných
podkladů rada žádost znovu projedná.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 793/01/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
Vokálová - prodloužení termínu - pozemek 494-1.doc

5. Oprava ul. Liščí - projektová dokumentace
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Ve věci  připravované opravy komunikace Liščí  oslovilo  město stavebně-dopravního inženýra pro zajištění
technického řešení plánované rekonstrukce. Po pečlivém zkoumání předmětné vozovky bylo vyhodnoceno, že
pro opravu cesty je nezbytné vybudovat část vlastního odvodnění  a vhodně upravit prostor křižovatek a
navazujících ulic. Plánovaná oprava ul. Liščí dle schváleného plánu oprav komunikací v Rychnově u Jablonce
nad Nisou svým rozsahem vyžaduje vypracovat Dokumentaci pro společné územní a stavební povolení. MěÚ
proto oslovil dopravní projekční kanceláře  spol. S.A.W. Consulting s.r.o.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou ukládá MěÚ poptat další nabídky na projektovou dokumentaci
pro územní a stavební povolení na opravu komunikace Liščí.

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 794/01/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
SAW - consulting - nabídka na PD reko ul. Liščí.xl, SAW - consulting - nabídka na PD reko ul. Liščí -

6. Stožár veřejného osvětlení 50.1

Stavební úřad zahájil řízení ve věci odstranění stavby stožár veřejného osvětlení - osvětlovací bod 50.1 a
plastový pojistkový pilíř, vše na ppč. 567 v obci a k.ú. Rychnov u Jablonce nad Nisou. Město proto podalo
žádost o dodatečné povolení stavby. 

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou bere na vědomí podání žádosti o dodatečné povolení stavby
"Stožár veřejného osvětlení - osvětlovací bod 50.1 a plastový pojistkový pilíř, vše na ppč. 567 v obci a k.ú.
Rychnov u Jablonce nad Nisou".

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 795/01/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
náčrt skutečného stavu Rychnov u Jbc.pdf, SU Rychnov - Zahájení řízení o odstranění stavby -

7. Vyhlášení veřejné sbírky

Rada města jednala o využití výtěžku z městského plesu 2023. 

Návrh usnesení:
Rada města  Rychnov  u  Jablonce  nad Nisou schvaluje  že  výtěžek  z  městského plesu  bude věnován
formou veřejné sbírky rychnovské dívce se zdravotním handikepem.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 796/01/23-R bylo schváleno.

8. Návrh na udělení mimořádné odměny starostovi

Návrh na udělení mimořádné odměny starostovi města, viz. přiložená důvodová zpráva.
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Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou doporučuje členům zastupitelstva města Rychnova u Jablonce
n/N, schválení vyplacení mimořádné odměny dle § 76 odst.2 zák. o obcích, v souladu s ust. § 84 odst. 2
písm. o) zákona o obcích, starostovi obce Bc. Tomáši Levinskému ve výši jeden a půl násobku nejvyšší
odměny, která mu v průběhu tohoto kalendářního roku náležela za výkon jím zastávané funkce za měsíc, a
to za zajištění koordinace projekčních, stavebních a kontrolních prací investiční akce Tilie.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 797/01/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
návrh mimořádné odměny - T. Levinský.docx

9. Informace o soudním řízení - nábřežní zeď

Starosta podal informace ojednání na soudě v Hradci Králové – nábřežní zeď. Soud provedl znalecký posudek
jako důkaz a konstatoval, že je to pro něj směrodatný důkaz, závěry je soud vázán. Dále nám sdělil předběžný
názor na věc, tedy jak bude rozhodnuto a to zhruba takto, vidí danou věc, ve třech oblastech 1) nábřežní zeď
leží na pozemku Povodí a je jeho součástí 2) starat o zeď by se mělo Povodí .. to jsou ty pozitivní věci. Avšak
tak, jak znalec uvedl, tak zásadní příčina havárie zdi byla stavba dané autobusové zastávky – resp. ta patka,
která koliduje jednoznačně se zdí. Čili  soudce má zato, že pokud město toto zapříčinilo, pak to sanovalo
správně, to znamená, že žaloba o úhradu opravy patrně nebude úspěšná. V závěrečné řeči a ve vyjádření
zdůraznila právní zástupkyně města, že znalec označili VÍCE příčin pro havárii, ačkoliv tam uvedl tu patku jako
zásadní, ale že by to mělo být alespoň moderováno, stejně tak, že pokud se o zeď má starat Povodí, tak
teoreticky zde musí být rozdíl mezi havárií a údržbou, resp. město tou opravou udělalo také udržovací práce,
které by měly být „odečteny“,,, soudce pak řekl, že se nad tímto ještě zamyslí, ale že spíše bude setrvávat
na tom shora uvedeném závěru. Vyhlášení rozsudku bude 23.1.2023.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. Návrh rozpočtu na rok 2023

Starosta informoval o tom, že je připraven návrh rozpočtu města na rok 2023. V nejbližší době bude zveřejněn
a následně projednán na únorovém zasedání zastupitelstva města.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
Návrh rozpočtu 2023 a plnění rozpočtu 1-10 2022.xl

11. Pronájem restaurace Beseda - zveřejnění úmyslu pronájmu

Rada města projednala návrh na zveřejnění úmyslu pronájmu nebytových prostor v čp. 68.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou ukládá MěÚ zveřejnit úmysl pronájmu nebytových prostor
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v čp. 68

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 798/01/23-R bylo schváleno.

12. Výběr výročí - téma na slavnosti

Rada se seznámila s informací kronikáře výročích města v roce 2023.

1843 - vyměřování, kdy byly určeny hranice obce, kvůli línému starostovi manší o Grosswald, neboli dneska
Rádelský les, ten Grosswald byl tehdy podle map fakt hodně velkej, a možná by se táhnul od Dobré Vody až
na kraj zástavby Rádla - k tomu datu se váže taky tvorba indikačních skic, císařských otisků a originálních map
stabilního katastru. Tehdy vznikly katastrální mapy, jak je donedávna známe, měřítko 1:2880, tedy jedno jitro
v přírodě = 1 čtvereční palec na mapě.

V stejném roce byl vypálen podruhé Jablonec - ale to bychom asi slavit neměli, co?

1853 - hodkovický obchodník Ferdinand Unger hledal v Blane uhlí - nebylo to v Pláňském lese, ale v oblasti
Blane (Plane), tou bylo označováno území jižně od Mohelky kromě vlastního ortsried - pobřežního porostu, tedy
v podstatě okolí Mohelky. To uhlí podle popisu hledal v místě, kde je dneska pozemek paneláku v Komenského,
na trávě naproti Melicharovi. Tehdy to bylo v podstatě mezi barákama.

V tom roce taky začala epidemie tyfu. S uhlím to asi nesouviselo, spíš s tím, že lidi chodili pro vodu do pramene
Rinnel,  který  je  dneska  ponořen  pod  bytovkama  naproti  Střebovskýmu,  a  sedláci  na  selský  straně  tak
dobře hnojili, že se do pramene dostala močůvka.

Ve stejném roce banda chuligánů zneuctila sochu Jana Nepomuckého u Rádelského mlýna. Tak ne že se na
oslavu toho vožerete, nasadíte Janu Nepomuckému u školy klobouk a budete mu dávat napít kořalky!

1863 byl do Rychnova přiveden telegraf.

1893 - zbourána cibulová helmice kostelní věže a nahrazena současnou ohavnou jehlancovou

V tom roce byla ta slavná doba kdy k nám byl zaveden élektrický proud - Frýdštejnský podnikatel Anton
Schmidt zřídil v Pulečenském mlýně, tedy v dnešním areálu Machaly, elektrárnu a položil vedení po Rychnově

1923 - vyhlášen konkurs na továrnu Haasis, banka ji v tom roce rozprodala (zařízení)

Ve stejném roce pořízeny tři nové zvony pro kostel - při té příležitosti bychom měli najít spojení na hřbitov
zvonů v Hamburgu a pokusit se je dohledat. Možná tam ještě jsou.

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Starosta Bc. Tomáš Levinský   ............................................................
 
Místostarosta Jakub Vavroš, DiS.   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


